

Show Opens TODAY! Day 1 Adventure Awaits!
展覽今日開幕 展開採購之旅

Get ready for a flavourful adventure! Join 400+ local and international brands alongside 10,000+ trade buyers at the ultimate F&B extravaganza. Bring your e-badge and business cards—early entry to HKCEC unlocks a world of exciting products, events, and business opportunities just for you.

香港餐飲展今日盛大開幕！400+個本地及國際品牌與10,000+名專業買家齊聚，共同演繹精彩絕倫的餐飲盛宴。謹記攜帶電子入場證及公司名片，儘早前往香港會議展覽中心參觀，發掘優質產品、投入精彩活動及探索無限商機。



Download [RBHK Show Guide](#) to browse our exhibitor list, floor plan and event schedule to plan your route in advance!

下載 [香港餐飲展參觀指南](#)，預先瀏覽參展商名單、展覽地圖及活動日程，提前規劃參觀路線！



What's buzzing today?
精彩活動不容錯過

Venue 場地	Time 時間	Events & Programme 活動及內容
	11:15 - 12:00	RBHK 2024 Opening Ceremony 開幕典禮
Main Stage, Hall 5F	15:00 - 17:00	The Best of the Best MASTERCHEF Recommendation Restaurant Awards Ceremony 名廚之最推介餐廳
Coffee Competition Area, Hall 5E	10:00* - 18:30 <small>*Exhibition opens at 11:00 *展會於上午11時開始</small>	Hong Kong Latte Art Championship 2024-2025 香港咖啡拉花大賽 2024-2025
	11:30 - 12:30	The 10 years evolution of latte art 拉花比賽下10年，拉花圖案的演變 Liang Fan, Champion, World Latte Art Championship 2023
The Hub, Hall 5E	14:00 - 16:30	Natural & Organic Academy 天然有機學堂
	17:00 - 18:00	World-class Cocktail Demonstrations 明星調酒師演示 Lorenzo Antinori, Co-Founder, Bar Leone - Best Bar of Asia's 50 Best Bars 2024
	11:30 - 12:30	<p>Let the Party be "GIN": the trend of Gin in HK and Asia market 當派對上"GIN": 香港與亞洲市場的琴酒熱潮</p> Nelson Siu, CEO/Editor-in-Chief, Wine Luxe Magazine Jeremy Li, Co-Founder, N.I.P. Gin (HK)
Tasting Theatre, Hall 5G	14:30 - 15:30	Taste the Grape: California's Varieties 品味葡萄：加州的葡萄品種 Jack Cheung, DipWSET
	16:00 - 17:00	Pairing Sensations @ RBHK: Caviar x Wine & Spirits 賞酒賞味旗幟 @ RBHK: 魚子醬 x 葡萄酒和烈酒 Derek Li, DipWSET, Advanced Sommelier - The Court of Master Sommeliers
	17:30 - 18:30	Hoppy Ever After: How Hops Became the Star of Craft Beer 流芳百世：啤酒花如何成為啤酒的天王巨星 Warren Yu, Certified Cicerone, Certified BJCP Judge, Board Member of the Craft Beer Association of Hong Kong

現場趣味活動
Fun-filled Onsite Activities

清酒時刻 Sake Hour @ Hall 5G



Experience the innovative self-service sake machine, featuring 27 selected sakes from various regions in Japan. This is your chance to explore and find your perfect flavour. Let's fall in love with Japanese sake together!

立即探索自助清酒體驗，透過最新的清酒機品嚐27款來自日本不同地區的精選清酒。這是發掘屬於您味道的絕佳機會，馬上與我們一起展開日本清酒浪漫之旅！

啤酒攤位 Beer Bar @ Hall 5E



Sample a diverse selection of beers from around the world while enjoying interactive moments with fellow attendees. Don't miss the chance to connect with other beer enthusiasts.

品嚐來自世界各地的啤酒款式，並與其他參與者展開深入交流。把握這個與啤酒愛好者互動的機會。

攝影攤位 Photo Booth @ 5G-H16



Capture your memorable #RBHK moments with us! Follow our social media channels, share your photo on social media and tag us to get an event themed tote bag!

香港餐飲展送上特備驚喜，讓你留住#RBHK精彩一刻！歡迎追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊，在社交平台分享相片並@展會社交平台賬戶，即可獲得精美主題環保袋！

禮品換領 Gift Redemption @ 5G-B31



Follow our Social Media channels and like our specified post to get one chance to play the claw machine!

追蹤展會社交平台賬戶取得最新資訊並讚好置頂帖文，即可獲得一次幸運夾公仔機會！獎品包括環保袋、文件夾、旅行轉插器、流動手機充電器及由參展商贊助的精美禮品。

Come and register on-site! Don't miss your chance to join us for the exciting exhibits and events that RBHK offers!

歡迎現場登記！萬勿錯過香港餐飲展參展商琳瑯滿目的展品方案和精彩活動！